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 Aktuální informace byly průběžně zveřejňovány na FB OsV a na webových stránkách OsV 

(www.kank.kutnahora.cz). 

 

1.) Zápis OsV z jednání dne 7.2.2023 

Zápis byl odeslán na MěÚ. Dne 21.3.2023 byl projednán vedením města a byly zadány úkoly  

odborům MěÚ k vyjádření se k jednotlivým bodům zápisu.  Dne 8.3.2023 bylo přijato usnesení RM 

č. R/227/23, kterým RM doporučuje ZM vzít tento zápis na vědomí. Zápis bude předložen na jednání 

ZM dne 9.5.2023, tj. 3 měsíce od jednání OsV!!! 

 

2.) Podnět p. Skořepy z ulice Ke Kalvárii 

 Jednalo se o žádost o prověření ze dne 1.3.2023 stavu lípy před nemovitostí č.p. 278 a dle 

výsledku o její prořezání. Žadatel uvedl, že lípa byla prořezána cca před pěti lety, při tom bylo dle 

stavu lípy provedeno stažení větví. V době žádosti prý dochází za větru k odlamování a pádu silných, 

suchých větví. 

 Podnět byl písemně (mailem) předán p. Šestákovi z TO MěÚ dne 4.3.2023. 

 K podnětu se písemně (mailem) vyjádřil p. Šesták 6.3.2023. Dle tohoto vyjádření p. Šesták 

osobně lípu prohlédl 6.3.2023. Uvedl, že podnět týkající se této lípy obdržel již v minulém roce, takže 

lípa je průběžně kontrolovaná. Nyní nejsou v koruně viditelné žádné suché či zlomené větve. 

Souhlasí s konstatováním, že na lípě bylo před několika lety provedeno ošetření řezem, kdy byla 

provedena lokální redukce k nemovitosti. Dle jeho názoru nyní není důvod k ošetření tohoto 

stromu. Další kontrolu provede po olistění stromu. V případě, že by byly v koruně nějaké suché 

větve, tak jejich odstranění bude objednáno u odborné firmy.  

 OsV děkuje p. Šestákovi za prověření a za odpověď.  

 

3.) Kamenná zeď a vzrostlý strom u budovy bývalé radnice 

Prosíme OSM o sdělení, s jakým výsledkem byl prověřen podnět OsV ze dne 19.9.2022 týkající se 

a) stavu kamenné zdi u budovy bývalé radnice směrem do ulice Za Poštou (vydrolené spáry, místy 

vypadané kameny, nebezpečí zřícení některých částí). 

b) vzrostlého stromu u zadní části budovy bývalé radnice, viditelný z ulice U Radnice od bývalé vodní 

plochy. Strom roste těsně u budovy a dosahuje výškově až ke střeše. Domníváme se, že dochází k 

zastínění oken a poškozování fasády. 

OSM přijetí podnětů potvrdil s tím, že stav prověří. Ve 41. týdnu r. 2022 byla zeď ohraničena 

výstražnou páskou. 

Odpověď ing. Maternové, OSM MěÚ z 21.3.2023:  

a) Pokácení stromu je řešeno na TO OSM, pokácení je objednáno u TS. 

b) Řešení stavu zdi je náročnější, stav je řešen ve spolupráci s oddělením památkové péče. 

OsV děkuje paní ing. Maternové za odpověď. 

 

 

4.) Rekonstrukce komunikací Ke Gruntě a Vavřinecká 

Prosíme OI o sdělení 

- byla firmou ARTENDR odevzdána projektová dokumentace ve stupni DSP? 

 - byla tato dokumentace schválena a bylo požádáno o stavební povolení, příp. zda je SP vydáno? 

- je v DSP zahrnut i návrh dešťové kanalizace? 

Po odeslání zápisu z jednání OsV dne 8.2.2023 bylo ze zápisů usnesení RM na stránkách MěÚ 

zjištěno, že dne 22.2.2023 bylo přijato usnesení RM č. R/201/23, kterým byl prodloužen termín 

http://www.kank.kutnahora.cz/


dokončení projektové dokumentace f. Artedr ve stupni DSP do 30.6.2023. Tím ztratily výše položené 

otázky smysl a protože v důvodové zprávě k tomuto usnesení nebyl termín prodloužení zdůvodněn, 

byl dne 6.3.2023 vznesen písemný požadavek na p. ing. Králika k objasnění důvodu prodloužení 

termínu. Jedná se totiž o III. prodloužení (původní termín byl do 23.3.2022, který byl následně 

prodloužen do 23.4.2022, pak dále do 31.1.2023 a nyní do 30.6.2023), které je v součtu o 15 měsíců! 

Odpověď ing. Králika, OI MěÚ: Ing. Králik souhlasí s tvrzením, že se jedná o dlouhé trvání, které 

vysvětluje komplikovaností řešeného území a především požadavkem OHS, která vyžaduje velmi 

důsledně detailní odbornou zprávu jak bude nakládáno s vykopanou zeminou vzhledem k obsahu 

škodlivých látek. Vysoutěžená firma s tím nemá takové zkušenosti a vzhledem k časové vytíženosti 

všech zúčastněných se doba prodlužuje. Návrh dešťové kanalizace je v DSP zahrnut. 

K tomu OsV pouze podotýká, že by při výběrových řízení měla být v případě Kaňku tato skutečnost 

uvedena v zadání a měly by, kromě ceny, být vzaty v úvahu i zkušenosti zúčastněných firem s touto 

problematikou.  

 

5.) Veřejné osvětlení k fotbalovému hřišti 

Dotaz na OI: Je uvažováno s realizací v letošním roce? 

Dle informací má být do 28.2.2023 vypracována DPS. Předpokládáme, že SP je vydáno 

Odpověď ing. Králika, OI MěÚ ze 16.3.2022: Původní plán byl zhotovit veřejné osvětlení 

ke hřišti do konce tohoto roku z prostředků plánovaných v rozpočtu na tento rok. Nicméně lokalita 

na Kańku je na oficiální manipulaci se zeminou tak náročná, že přestávám věřit, že stihneme 

realizaci do konce roku. Zpoždění nabíráme podobně jako u projektové dokumentace (PD) na 

rekonstrukci ulic Ke Gruntě a Vavřinecká, kde je velmi časově náročné expertní dokumentaci o 

nakládání se zeminou dle požadavků hygieny. Jakmile toto bude úspěšně provedeno u uvedených 

ulic, tak to bude aplikováno i na projekt vybudování osvětlení ke hřišti. Pak bude možno poskytnout 

nějaký termín. Vzhledem k uvedeným skutečnostem je očekáváno, že realizace osvětlení bude 

možná až začátkem příštího roku.  

Dle informace od ing. Králika se jedná se o jednoduchou stavbu, při které stačí DSP, na 

jejímž základě bude požádáno o SP. 

OsV děkuje ing. Králikovi za odpověď. 

 

6.) Rekonstrukce komunikací Kaňk 1. etapa (ulice „pod kostelem“) 

Prosíme OI o sdělení zda 

- je uvažováno s vypracováním DPS na nedokončené úseky? 

Dle dřívějších informací je na nedokončené úseky zpracována DSP a SP je vydáno. Rekonstrukce 

není provedena v ulicích Nad Baštou, K Úvozu, Libenická k odbočce do ulice Důlní a spojka pod 

kostelem mezi ulicemi Libenická a U Panské jámy. Na zpracování DPS těchto komunikací bylo 

přijato usnesení RM č. 479/20, bod b) z 15.7.2020, termín splnění do 31.12.2020. Usnesení RM č. 

479/20 z 15.7.2020 bylo v bodě b) zrušeno usnesením RM 237/21 ze dne 7.4.2021. Se zrušením 

usnesení RM 479/20 vyslovil OsV nesouhlas a vzniklou situaci rozporoval písemně 12.8.2021. Dosud 

bez odpovědi. 

Odpověď ing. Králika, OI MěÚ z 20.3.2023: K vypracování DPS na nedokončené úseky 

komunikací „pod kostelem“ nemá Odbor investic žádné zadání. Ing. Králik si prověřil, které 

komunikace byly zrekonstruovány a kterých komunikací se týká vypracování DPS.  

Poznámka OsV: O vypracování DPS se bude OsV snažit i nadále. 

 

7.) Obnovení vodní plochy (rybníčku) na pozemku p.č. 240, k.ú. Kaňk 

Na poradě vedení města dne 21.9.2022 bylo usnesením PV/22/37/13 uloženo Technickému oddělení 

Odboru správy majetku dohledat materiály pro přípravu finanční náročnosti obnovení vodní plochy 

na Kaňku. 

Prosíme o informaci, v jaké fázi je plnění výše uvedeného usnesení. 

Dotaz na OSM z 21.3.2023 zůstal bez odpovědi. OsV se i nadále bude snažit získat další informace. 

 



8.) Výdej nádob na plast a papír domácnostem, třídění odpadů 

Další výdejní termíny: 

Středa 29.3.2023 

Středa 12.4.2023 

Místo výdeje: areál bývalé „Cihelny“, ulice Cihlářská (za nabíjecí stanicí pro autobusy). Místo výdeje 

bude označeno cedulemi. K výdeji je nutno předložit občanský průkaz nebo kopii listu vlastnictví 

příslušné nemovitosti. Žadatelem může být pouze poplatník místního poplatku za obecní systém 

odpadového hospodářství, tj. fyzická osoba přihlášení v obci nebo vlastník nemovité věci, která je 

umístěna na území obce Kutná Hora.  

 

9.) Žádost o odstranění (přemístění) 2 ks kontejnerů na sklo 

Jednalo se o dva kontejnery na sklo umístěné v ulici Vavřinecká poblíž č.p. 332. Kontejnery byly na 

toto místo umístěny v polovině listopadu 2022 bez předchozí konzultace s místními občany. Dle 

informací se jednalo o dočasné umístění, než bude připraveno stálé stanoviště v Kutné Hoře. 

Sdělení OsV: Kontejnery byly odstraněny v cca 10. týdnu (první týden v únoru). 

  

10.) Průjezd vozidel přes Kaňk 

 Reálný průjezd vozidel přes Kaňk je po přenastavení kamery opět pravidelně zveřejňován 

provozovatelem. OsV tyto počty sleduje a pravidelně zveřejňuje na webových stránkách OsV. 

 V únoru přejelo přes Kaňk obousměrně celkem 182 012 všech vozidel. Z toho bylo 2 665 

vozidel nákladních a 2 745 souprav, tj. 5 410 nákladních vozidel a souprav dohromady. V průměru 

přejelo přes Kaňk 193 těchto vozidel/den. Rychlost překročilo 9 377 vozidel (11,2 %). V tomto 

případě se jedná o vozidla přijíždějící ve směru k měřiči rychlosti, tj. od Kutné Hory. Měřič byl 

v provozu celý měsíc. 

 

  

V Kaňku 24.3.2023 

                         

 

     Za OsV 

         Ing. Max Kubát  

 


